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Onderwerp: Gebruik ondergrondse afvalcontainers door kinderopvang 
 
 
Geacht College, 
 
Allereerst dank voor de beantwoording van onze vragen. Naar aanleiding van deze 
antwoorden hebben wij nog een paar aanvullende vragen. 
 
Als antwoord op onze derde en vierde vraag “Wat is de reden dat een kinderopvang 
wel gebruik kan maken van deze service en andere bedrijven niet?”  en ´Wat is dan 
de wettelijke basis om dit bedrijfsafval op te halen?´ geeft u aan dat: 
 

1. er 10 jaar geleden geen ervaring was met regelgeving en het omgaan met 
deze manier van inzamelen; 

2. er geen ruimte is voor opslag van bedrijfsafvalcontainers en 
3. er daarom destijds gekozen is voor een pragmatische oplossing. 

 
Er wordt niet bestaand tarief gevraagd voor deze dienstverlening. Als toelichting 
schrijft u “voor deze uitzonderingspositie”. 
 
Het doet BurgerPartij Veldhoven goed te lezen dat er destijds gekozen is voor een 
pragmatische oplossing. Wij kennen nog wel een paar zaken waar een pragmatische 
oplossing welkom geweest zou zijn (bv het mogelijk maken voor de familie vd Pas 
om een woning te bouwen op hun eigen grond). 
 
Blijft overeind dat er nu op onwettelijke basis gebruik gemaakt wordt van 
ondergrondse afvalcontainers voor de inzameling van bedrijfsafval en dat er een  
niet bestaand tarief geheven wordt.  
 
Onze aanvullende vragen: 
 

1. Heeft het college in de afgelopen 10 jaar overwogen om aan deze onwettelijke 
manier van inzamelen een einde te maken? 

Zo niet: 
2. Is het college van plan deze “uitzonderlijke” situatie te legaliseren door de 

afvalstoffenheffingsverordening aan te passen? 
Zo ja: 

3. Wordt deze dienstverlening dan ook aangeboden aan andere 
kinderdagverblijven? 

Zo nee: 
4. Wat gaat het college doen om een einde te maken aan deze onwettelijke 

situatie? 
 
Met vriendelijke groet, 
BurgerPartij Veldhoven, 
Rien Luijkx 


